
Lijst van vragen – totaal

1
Kunt u per provincie aangeven hoeveel plaatsen er beschikbaar zijn voor
het uitvoeren van een begeleide omgangsregeling? Kunt u per provincie
aangeven hoe groot de vraag is? Welke inspanningen heeft u gepleegd
om het aantal plaatsen waar een begeleide omgangsregeling uitgevoerd
kan worden te vergroten en welke resultaten heeft u geboekt?

2
Hoeveel geld wordt er door het Rijk geïnvesteerd in de Centra voor Jeugd
en Gezin, en welk percentage/bedrag is hiervan bestemd voor jeugd-
gezondheidszorg?

3
Welk bedrag wordt er in 2010 besteed aan jeugdgezondheidszorg en waar
is dit bedrag op welke begrotingen terug te vinden?

4
Hoeveel kinderen zijn er verslaafd aan drugs op het moment dat de
rechter een machtiging afgeeft voor gesloten jeugdzorg?

5
Hoeveel kinderen die kampen met psychiatrische problemen zitten er in
een gesloten jeugdzorginstelling?

6
Hoeveel kost een plek op jaarbasis in de pleegzorg, in een gezinshuis, in
de residentiële zorg en de gesloten jeugdzorg?

7
Hoeveel, voor hoe lang en tegen welke betaling zijn er in 2008 en 2009
interim-managers werkzaam (geweest) bij de Bureaus Jeugdzorg?

8
Hoeveel wachtlijstbeheerders kenden de Bureaus Jeugdzorg in 2008 en
2009 en hoeveel zaken hadden zij gemiddeld onder hun hoede?

9
Hoe lang is de gemiddelde wachttijd bij de toegang van Bureau
Jeugdzorg, en wat is de langste wachttijd?

10
Hoe lang is de gemiddelde en de langste wachttijd voor een indicatie
jeugdzorg bij Bureau Jeugdzorg?

11
Hoe lang is de gemiddelde en de langste wachttijd voor een AWBZ-indi-
catie bij Bureau Jeugdzorg?

12
Hoeveel extra residentiële plekken, gezinshuisplekken en pleegzorg-
plekken zijn er in 2008 en 2009 bijgekomen?

13
Wat is de oorzaak van de groei van de wachtlijst voor de jeugd-LVG in
2007? Wat gaat de minister doen om deze groeiende wachtlijst te
beteugelen?
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14
Welke consequenties verbindt de minister aan de uitspraak dat het beleid,
waarvoor in 2008 en 2009 de basis is gelegd, in 2010 tot resultaten moet
leiden, mocht dit – zoals bij de wachtlijsten – niet gebeuren?

15
Op welke wijze investeert de regering in onderlinge betrokkenheid van
mensen in wijken en buurten?

16
Er wordt aangekondigd dat de balans over de toekomst van de jeugdzorg
in 2010 wordt opgemaakt en dat de regering de Kamer zal informeren
over de wijzigingen die nodig zijn om de zorg voor jeugd te verbeteren.
Aan welke wijzigingen denkt de regering om de werking van de zorg voor
jeugd te verbeteren? Overweegt de regering c.q. is de regering bereid om,
mocht dit nodig zijn, voor het einde van deze kabinetsperiode een
stelselwijziging in de jeugdzorg in te voeren?

17
Op welke wijze gaat de minister de eigen kracht versterken? Welke
economische effecten verwacht de minister van het versterken van eigen
kracht? Welk deel van de reguliere jeugdhulpverlening kan naar schatting
van de minister overgenomen worden door hulp op basis van eigen
kracht?

18
Hoe wil de regering, buiten de investeringen in het Centrum voor Jeugd
en Gezin, investeren in onderlinge betrokkenheid van mensen in hun
leefomgeving, in wijken, buurten en dorpen? Welke middelen zet de
regering hiervoor in?

19
Hoe investeert de regering in voldoende speelplekken, buurthuizen,
jongerenwerkers en ontmoetingsplaatsen in de wijken?

20
Hoe beantwoordt de regering de fundamentele vraag of zij de juiste
dingen doet, welke het gevolg is van het snel gestegen beroep op
specialistische jeugdvoorzieningen?

21
Wat verstaat de regering precies onder een «robuust perspectief op
participatie». Welke uitzonderingen zijn er volgens de regering wel
mogelijk?

22
Op welke andere manieren, behalve via de website www.opvoeddebat.nl,
worden goede voorbeelden uit de opvoeddebatten verspreid?

23
Wanneer komt de regering met een reactie op het SER-advies over
onnodige medicalisering van jongeren met een ontwikkelings- en
gedragstoornis dat in het najaar verschijnt?

24
Is de minister voornemens de Kamer te informeren over de uitkomsten
van de «experimenten achter de voordeur», waarmee in 7 gemeenten
geëxperimenteerd wordt? Zo ja, wanneer wordt de Kamer geïnformeerd?
Hoe verhouden de experimenten «achter de voordeur: één gezin, één
plan» zich tot het algemene beleid «één gezin, één plan?
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25
Hoeveel middelen zijn er voor 2010 beschikbaar gesteld voor de
opvoeddebatten?

26
Wat verstaat de regering onder «arrangementen waardoor gezin en werk
steeds beter gecombineerd kunnen worden»?

27
Wat is het schema van de bouwimpuls jeugdzorginstellingen voor
specifiek de behandelplaatsen in de jeugdverslavingszorg, waar van de in
2006 toegezegde 300 behandelplaatsen immers 190 plaatsen momenteel
nog niet operationeel zijn, kan dit uitgesplitst worden naar een verwach-
ting voor 2009, 2010 en 2011? Waarom duurt het nu al 3 jaar en zijn de
plekken nog steeds niet gerealiseerd, ondanks de lange wachtljsten?

28
Wat houdt het traject om gezins- en kindvriendelijkheid van gemeenten te
versterken precies in?
Hoeveel middelen zijn hiervoor beschikbaar?
Wat houdt het keurmerk gezinsvriendelijke werkgever precies in?

29
Wat bedoelt de minister met «ombuigingsmaatregelen kinderregelingen
2009–2011»?

30
Welke partijen worden uitgenodigd voor de conferentie strategische
keuzes voor gezinsbeleid?

31
Op welke wijze heeft het feit dat Rotterdam dit jaar Europese Jongeren-
hoofdstad van het jaar is bijgedragen aan het actief burgerschap van
jongeren?

32
Wordt er bij de impuls van vrijwillige inzet door de jeugd een link gelegd
met de maatschappelijke stage?

33
Wat gaat de minister doen om de band tussen het Centrum voor Jeugd en
Gezin en de eerstelijnszorg te verbeteren?

34
Gaat het de minister lukken om in 2011 in elke gemeente een Centrum
voor Jeugd en Gezin te hebben? Zo nee, waarom niet?
Hoeveel Centra voor Jeugd en Gezin zijn er momenteel? Hoeveel daarvan
hebben een werkelijk inlooppunt? En hoeveel hebben meerdere disci-
plines ondergebracht onder 1 dak?
Hoeveel Centra voor Jeugd en Gezin hebben een medewerker van Bureau
Jeugdzorg werken in het Centrum voor Jeugd en Gezin?

35
Hoe gaat de minister uitvoering geven aan de aangenomen motie-
Langkamp/Dibi (31 700 XVII, nr. 50) die vraagt om ervoor te zorgen dat er
een aanbod van psychische zorg en verslavingszorg wordt gerealiseerd in
de Centra voor Jeugd en Gezin?

36
Welke relevante geldstromen worden gebundeld?
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37
Waarom wordt de website Hallo Wereld, nu een voorlichtings- en
advieswebsite voor burgers, omgebouwd naar een basismodel dat dient
ter ondersteuning van gemeenten? Betekent de ombouw van de website
Hallo Wereld, dat de huidige website niet voldoet?
Waar wordt het bedrag van € 1 miljoen voor Hallo Wereld.nl aan besteed,
omdat de website reeds in de lucht is?

38
Hoe is momenteel, in percentages, de landelijke dekking van de Zorg
Advies Teams? Waar zitten de knelpunten?

39
Hoeveel GGD-regio’s werken momenteel met het Elektronisch Kind
Dossier?
Hoe wordt ervoor gezorgd dat het Elektronisch Kind Dossier niet teveel
tijd van de jeugdgezondheidszorg medewerker kost?
Waarom wordt het geld voor het Elektronisch Kinddossier beschikbaar
gesteld via het Gemeentefonds?

40
Hoeveel middelen, vanuit de Brede Doeluitkering, worden door de
gemeenten direct besteed aan de Jeugdgezondheidszorg en hoeveel
middelen t.b.v. het jongerenwerk?

41
Hoeveel jongerenwerkers telt Nederland?

42
Hoeveel gemeenten kennen een specifieke loverboy aanpak?

43
Hoe wordt ervoor gezorgd dat in geheel Nederland zoveel mogelijk met
één systeem voor de verwijsindex risicojongeren wordt gewerkt?
Hoe staat het met de implementatie van de Verwijsindex, aangezien het
aansluiten op de Verwijsindex één ding is, en het daadwerkelijk er mee
werken een tweede?
Ligt het aantal van 70 000 meldingen die gedaan zijn in de Verwijsindex
risicojongeren in de lijn der verwachting of ligt dit aantal vele malen
hoger?

44
Is in het kader van het scholingsprogramma voor professionals over
diversiteit duidelijk welke competenties hier specifiek nodig zijn?

45
Wat zijn de ervaringen met de academische werkplaatsen diversiteit?

46
Wanneer wordt de nieuwe financieringssystematiek voor de provinciale
jeugdzorg nu definitief ingevoerd?

47
Is het programma «diversiteit in het jeugdbeleid» geëvalueerd? Zo nee,
wat zijn tot nu toe de resultaten van dit € 10 miljoen kostende
programma?

48
Hoe komt het dat de minister nog geen zicht heeft op de caseload van
gezinsvoogden, terwijl de MO-groep in reactie op de begroting aangeeft
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dat de caseload van gezinsvoogden onder druk komt te staan?
Hoe hoog is momenteel de gemiddelde caseload van een voogdijwerker?
Wanneer kan de Kamer de nieuwe plannen over de nieuwe methodiek
voogdij verwachten, en zal de nieuwe methodiek ook een caseloadver-
laging met zich mee brengen? Kunt u uw antwoord toelichten?
Waaruit blijkt dat er structureel extra budget nodig is om de nieuwe
voogdijmethodiek structureel te implementeren?
Hoe gaat de regering ervoor zorgen dat (gezins)voogdij werkers minder
hoeven te registeren en minder formulieren hoeven in te vullen?

49
Hoeveel ondertoezichtstellingen zullen er naar verwachting meer komen
wanneer de kinderbeschermingswetgeving op 1 januari 2011 in werking
zal treden?

50
Wanneer worden de gesloten jeugdzorginstellingen geëvalueerd?
Wat kost een jongere gemiddeld per dag in een instelling voor gesloten
jeugdzorg? Wat kost een jongere gemiddeld per dag in een justitiële
jeugdinrichting? Hoe verklaart u de verschillen?
Hoeveel plaatsen zijn er nodig voor de gesloten jeugdzorg ten opzichte
van de totaal beschikbare capaciteit?

51
Wat is de huidige stand van zaken omtrent de Meldcode Kindermishan-
deling? Hoeveel procent van de professionals maakt inmiddels gebruik
van deze meldcode? Welke instanties werken nog niet met de meldcode?
Wilt u nog steeds geen meldplicht? Zo nee, waarom niet?

52
Welke reeds beschikbare budgetten worden vanaf 2010 gebundeld in een
decentralisatie-uitkering jeugd, en waarom gebeurt dit?
Waar wordt de decentralisatie-uitkering Jeugd van € 21,7 miljoen precies
voor ingezet?

53
Hoe ziet de financiële coaching door diverse banken van kwetsbare
jongeren eruit?

54
Wat is de stand van zaken met betrekking tot de regionale afspraken
tussen instellingen, Bureaus Jeugdzorg en provincies over het opname-
beleid van de instellingen m.b.t. de capaciteit van de gesloten jeugdzorg-
instellingen?
Worden er ook afspraken gemaakt met residentiële instellingen voor licht
verstandelijk gehandicapten jongeren?

55
Hoeveel jongeren met een licht verstandelijke handicap worden er
behandeld in een instelling voor gesloten jeugdzorg?

56
Hoeveel kinderen zitten nu nog in een justitiële jeugdinrichting en wat is
het bezettingspercentage van de huidige gesloten jeugdzorg instellingen?

57
Wie voert de dwingende opvoedondersteuning uit?
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58
Wat bedoelt de minister met «als het moet met drang en dwang» bij het
aanpakken van ouders die hun kinderen niet goed opvoeden?

59
De uitwerking van de structurele regeling van de campussen is afhankelijk
van de evaluatie van de pilots. Vanaf 2010 is hiervoor jaarlijks € 16
miljoen beschikbaar uit de Veiligheidsenveloppe, waarvoor het ministerie
van Financiën verantwoordelijk is. Hoe worden de verantwoordelijkheden
tussen de ministeries in 2011 verdeeld? Waarom reserveert de minister
structureel € 16 miljoen voor een project waarvan de evaluatie nog niet
begonnen is?
Welk deel van de € 4 miljoen die begroot is voor de campussen in 2011 is
bedoeld voor de ontwikkeling van het basismodel campussen?
Waarom wordt het «Internaat voor Veiligheid en Vakmanschap» niet bij de
pilot over campussen betrokken?
Is er al zicht op het effect van de campussen op de deelnemers en de
beoogde afname van de jeugdcriminaliteit? Wanneer is de tweede
tussenevaluatie gereed?

60
Wat houdt de conferentie over de campussen exact in? Hoeveel middelen
wordt hiervoor ingezet in 2010?

61
Hoe verhoudt de bouwimpuls zich tot de eerdere opmerking (pagina 10)
dat wellicht een te groot deel van de jeugd een beroep doet op specialis-
tische jeugdvoorzieningen? Is een eventueel minder beroep op de
voorzieningen meegenomen in de bouwimpuls?
Bij hoeveel jeugdzorginstellingen is de subsidie voor bouw en onderhoud
toegekend en hoeveel bedragen de toegewezen subsidieaanvragen?

62
Kan de minister aangeven in hoeverre de regeldruk sinds het aantreden
van dit kabinet is gedaald, en of het bereiken van de 25% reductie aan het
einde van de kabinetsperiode op schema ligt, mede in het licht dat dit als
het grootste probleem in de sector wordt ervaren?
Indien het streven is de regeldruk met 25% terug te brengen, zal dit dan
het cliëntencontact ten goede komen? Hoeveel tijd procentueel gezien,
besteden jeugdzorgwerkers nu aan cliëntencontact en hoeveel tijd aan
bureaucratische rompslomp? Wanneer wordt het optimale percentage van
60% voor cliëntencontacten bereikt?
Hoe groot is de gemiddelde registratieplicht momenteel in de jeugdzorg?
Hoeveel tijd brengen jeugdzorgwerkers percentueel achter de computer
door?
Wat is het effect van de verschillende onderdelen van het Actieplan
vermindering regeldruk op de door de jeugdzorgwerkers ervaren
regeldruk tot nu toe?
Hoe zorgt de verbetering van de begrijpelijkheid van formulieren voor
cliënten voor vermindering van de regeldruk voor de jeugdzorgwerkers?
Is volgens de regering de gemiddelde regeldruk al verminderd onder
jeugdzorgwerkers? Zo ja, met hoeveel en hoe is dit gemeten?

63
Hoe wordt de cliëntvriendelijkheid van de jeugdzorg exact verbeterd?
Welke maatregelen neemt de minister, en wat gaan cliënten en werkers
hiervan merken?
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64
Wat is de gemiddelde caseload van een jeugdhulpverlener (vrijwillige
hulpverlening) bij Bureau Jeugdzorg bij 1 fte?

65
Bij hoeveel van de onderzochte fraudesignalen in 2008 bleek het
vermoeden juist te zijn?

66
Kan de minister aangeven waaruit blijkt dat jeugdigen en hun ouders in
2011 snel en goed ondersteund worden?
Op welke wijze zal invulling gegeven worden aan het ondersteunen van
gezinnen waar het wel goed mee gaat,zodat het met deze kinderen nog
beter kan gaan en deze kunnen gaan excelleren?

67
Is er landelijke regie op de automatiseringspakketten die de JGZ-instellin-
gen aanschaffen? Zo nee, bestaat het gevaar dat alle instellingen met
andere software werken die niet compatible zijn met elkaar?

68
Is er in het ZonMw programma Zorg voor Jeugd ook aandacht voor het
verbeteren van de werkwijze van professionals bij de eerste indicatie,
zodat beter aangesloten kan worden op de aanverwante en achterlig-
gende problematiek van het kind?
Is er in dit programma ook aandacht voor het terugdringen van regels en
bureaucratie die professionals in de weg zitten bij het goed kunnen
uitoefenen van hun werk?

69
Is er bij de deskundigheidsbevordering over kennisontwikkeling ook
aandacht voor het bevorderen van de deskundigheid op de werkvloer
zelf?
Kennis over en herkenning van verslaving is nog een groot probleem bij
bijv, huisartsen, maar ook op scholen. Wat wordt gedaan om de kennis te
vergroten en handelen te bevorderen? Hoe wordt gestimuleerd dat
instellingen in het belang van het kind meer gaan samenwerken, zodat de
vraag centraal staat en niet het aanbod vanuit de instelling?

70
Hoeveel extra aanvragen hebben de gemeenten (Wmo) inmiddels
ontvangen als gevolg van de bezuinigingen op de AWBZ (indicatie
begeleiding en ondersteuning)?

71
Hoeveel extra aanvragen heeft Bureau Jeugdzorg inmiddels ontvangen
als gevolg van de bezuinigingen op de AWBZ (indicatie begeleiding en
ondersteuning)?

72
Is de € 75 miljoen die gemeenten uit het accres van het gemeentefonds
structureel? Zo nee, waar gaat het geld voor de Centra voor Jeugd en
Gezin vanaf 2011 vandaan komen?

73
Welke vindplaatsen van kinderen en jongeren die problemen hebben zijn
er naast de school? Is in absolute aantallen en of in percentages aan te
geven hoeveel kinderen door de politie in contact worden gebracht met
jeugdzorg?
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Is in absolute aantallen en/of in percentages aan te geven hoeveel
kinderen door het ziekenhuis na vermoedens van kindermishandeling in
contact worden gebracht met jeugdzorg?

74
Wat houden de plusvoorzieningen waarvoor € 30 miljoen (samen met de
OCW-begroting) concreet in?
Kan de minister verduidelijken hoe de plusvoorzieningen voor overbelaste
jongeren er in de praktijk uit gaan zien?

75
Hoe wordt gezorgd dat preventie niet alleen de ouders bereikt die open
staan voor informatie, en hier actief naar op zoek zijn, maar dat ook de
minder betrokken ouders verleid worden om informatie over een gezonde
leefstijl van hun kinderen tot zich te nemen en in de opvoeding te
gebruiken?

76
Hoe wordt invulling gegeven aan de operationele doelstelling 3.1
(effectieve hulp bij een zorgaanbieder) als er sprake is van meervoudige
problematiek bij het kind?

77
Houdt het tijdig, professioneel en adequaat leveren van zorg toegesneden
op de hulpvraag ook in dat deze zorg, als deze vanuit meerdere instel-
lingen geleverd moet gaan worden, ook voldoende gecoördineerd
geleverd wordt?

78
Wanneer wordt het budget 2010 voor de Jeugdzorg definitief vastgesteld?

79
Wanneer kan de Kamer het definitieve budget naar aanleiding van het
advies van de Commissie Financiering Jeugdzorg tegemoet zien? Wat zijn
de struikelblokken in de onderhandelingen met het IPO?

80
Hoeveel middelen heeft de regering in 2009 in totaal doen toekomen aan
de provincies en stadsregio’s voor de jeugdzorg?
Hoeveel middelen krijgen de provincies in totaal minder ten opzichte van
2009 voor de jeugdzorg?
Hoeveel eigen middelen hebben de provincies en de stadsregio’s in 2009
zelf geïnvesteerd in de jeugdzorg?

81
Waarom is het streven om de doorloop besluitvorming jeugdbescherming-
maatregel binnen de norm op 75% gesteld? Zou het niet de ambitie van
de regering moeten zijn dit percentage op of rond de 100% te stellen?

De voorzitter van de commissie,
Heijnen

De griffier van de commissie,
Teunissen
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